
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 13/09/2022 

 

 

Της:  Σοφίας – Χάιδως Ασημακοπούλου, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 

 

 

 

ΘΕΜΑ: «Δραματική η κατάσταση λόγω ελλείψεων σε αναισθησιολόγους στο 

Νοσοκομείο Παίδων “H Αγία Σοφία”» 

 

 

 

Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με τον ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΔΕΣΜΟ ΠΑΑΣΧΟΝΤΩΝ ΑΠΟ ΣΥΓΓΕΝΕΙΣ 

ΚΑΡΔΙΟΠΑΘΕΙΕΣ, η έλλειψη αναισθησιολόγων ιατρών στο Νοσοκομείο Παίδων «Η Αγία 

Σοφία» έχει, πλέον, λάβει δραματικές διαστάσεις. Ειδικότερα, οι διαθέσιμοι αυτή την  

στιγμή αναισθησιολόγοι στο ως άνω νοσοκομείο είναι μόλις οκτώ, ενώ οι οργανικές θέσεις 

ήταν αρχικά δεκαεπτά. Ως συνέπεια αυτής της κατάστασης, μας καταγγέλλεται ότι έχουν 

ματαιωθεί ή αναβληθεί, επ’ αόριστον, όλα τα προγραμματισμένα τακτικά χειρουργεία για 

το σύνολο των Κλινικών του νοσοκομείου, οι οποίες ανήκουν στο μεγαλύτερο παιδιατρικό 

νοσοκομείο της χώρας, του οποίου η βαρύτητα, ο ρόλος και η κοινωνική προσφορά είναι 

γνωστά στους πάντες. Όπως υπογραμμίζουν τα μέλη του παραπάνω συνδέσμου: «Είναι 

αδιανόητη η αναβολή εκατοντάδων τακτικών χειρουργείων όλων των Μονάδων (τα 

περιστατικά τα οποία αναμένουν χειρουργική αντιμετώπιση εγγίζουν τις 3.000!!!) η οποία 

θέτει σε άμεσο κίνδυνο την υγεία, ενίοτε και τη ζωή, παιδιών και εφήβων. Στα περιστατικά 

αυτά συμπεριλαμβάνονται προφανώς και παιδιά πάσχοντα από συγγενείς καρδιοπάθειες, 

με δεδομένη τη χρόνια υπολειτουργία και υποστελέχωση  της αντίστοιχης 

παιδοκαρδιοχειρουργικής κλινικής (Ε.Κ.Α.Σ.ΚΑ.Π.), ενώ, προφανέστατα, εκκρεμούν 

χειρουργικές επεμβάσεις και λοιπές σοβαρές ιατρικές πράξεις συμπασχόντων μας και σε 

άλλες Μονάδες του «Αγία Σοφία»».  

 

https://www.aftodioikisi.gr/ygeia/nosokomeio-paidon-i-agia-sofia-anastoli-taktikon-cheiroyrgeion/
                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7385

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/9/2022



 

 

Σε απάντησή σας σε προηγούμενη σχετική ερώτησή μας (αρ. κατάθεσης 5829/15-6-

2022) σχετικά με τη έλλειψη αναισθησιολόγων στο «Ιπποκράτειο Γενικό Νοσοκομείο της 

Θεσσαλονίκης», που καθιστούσε προβληματική, όχι μόνο την λειτουργία του 

Χειρουργικού τομέα αλλά και του Παθολογικού και του Παιδιατρικού, κάνατε λόγο για 

«μειωμένο αριθμό ιατρών ειδικότητας Αναισθησιολογίας καθώς και των ιατρών για λήψη 

της συγκεκριμένης ειδικότητας είναι γνωστό και αφορά στο σύνολο της επικράτειας».  

 

Χωρίς αναισθησιολόγο έμεινε, προσφάτως, και το νοσοκομείο της Λέρου, που εξυπηρετεί 

την Πάτμο, τους Λειψούς και το Αγαθονήσι, με ό,τι αυτό μπορεί να σημαίνει για την 

ασφάλεια των εκεί κατοίκων και των χιλιάδων επισκεπτών της θερινής περιόδου. Ενώ,  

λοιπόν, γνωρίζετε την δυσκολία κάλυψης των κενών θέσεων στη συγκεκριμένη 

ειδικότητα, ενώ οι προκηρύξεις των σχετικών θέσεων στην πλειοψηφία τους, είτε 

αποβαίνουν άγονες, είτε οι θέσεις καταλαμβάνονται από ιατρούς που υπηρετούν ήδη στο 

σύστημα, είτε προσλαμβάνονται οι γιατροί της εν λόγω ειδικότητας και παραιτούνται 

κατευθυνόμενοι προς τον ιδιωτικό τομέα ή προς το εξωτερικό, και ενώ το Υπουργείο σας 

έχει εγκαίρως ενημερωθεί σχετικά με τα παραπάνω αναφερόμενα από τον χειρουργικό 

τομέα του ως άνω νοσοκομείου Παίδων, παρατηρούμε ότι, δεν ελήφθη καμία μέριμνα 

προς θεραπεία του ανωτέρω προβλήματος, με συνέπεια, νομοτελειακά, να οδηγηθούμε 

στην σημερινή, εξαιρετικά αδιέξοδη και επικίνδυνη κατάσταση για την φροντίδα της υγείας 

των παιδιών. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Σκοπεύετε να παρέμβετε, άμεσα, ώστε να ομαλοποιηθεί η λειτουργία όλων των 

Κλινικών του νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σοφία» και να μην αναβληθεί, περαιτέρω, ούτε 

ένα προγραμματισμένο χειρουργείο, εξ’ αιτίας της έλλειψης αναισθησιολόγου, 

προκειμένου να διασφαλιστούν η υγεία και η ζωή όλων των παιδιών, που νοσηλεύονται 

με προβλήματα υγείας στο ως άνω νοσοκομείο; 
 

2. Προτίθεσθε να προχωρήσετε, άμεσα, στην δημιουργία ενός ενιαίου αναισθησιολογικού 

χάρτη της χώρας, με καταγραφή όλου του ανθρώπινου αναισθησιολογικού δυναμικού και 

με κατανομή του βάσει των αναγκών, στην επαναξιολόγηση της ευθύνης και της 

βαρύτητας των ειδικοτήτων και στη νομοθέτηση ειδικών ουσιαστικών κινήτρων 

(οικονομικών, θεσμικών, επαγγελματικών  κλπ) για την ειδικότητα της Αναισθησιολογίας, 

έτσι ώστε η οποτεδήποτε νέα προκήρυξη σχετικών οργανικών θέσεων να συνοδευτεί και 

από την οριστική κάλυψη των υπαρχόντων κενών; 

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 

 

ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ 

https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/67715b2c-ec81-4f0c-ad6a-476a34d732bd/12043285.pdf
https://www.hellenicparliament.gr/UserFiles/67715b2c-ec81-4f0c-ad6a-476a34d732bd/12043285.pdf



